
 

Z á p i s 
zo zasadnutia finančnej komisie konaného dňa 22. júna 2022 

 so začiatkom o 15.00 hod. 
 

 

 

Prítomní: Ing. Danka Kiráľová, Ing. Eva Balciarová, Ing. Juraj Remeň, Hilda Ginisová, 

Mária Zdechovanová, Ing. Ján Antal 

 

Ďalší prítomní: Ing. Katarína Trnavská, Ing. Oľga Maciaková, Mgr. Igor Daňko 
 

Ospravedlnení: Roman Moncoľ, Mária Kradláková 

 

Predsedníčka finančnej komisie Ing. Danka Kiráľová privítala prítomných a konštatovala, že 

na rokovaní sú prítomní 6 členovia komisie, čím je zasadnutie uznášaniaschopné.  

Oboznámila prítomných s navrhovaným programom:  

  

1. Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia finančnej komisie 

2. Záverečný účet mesta za rok 2021, správa o stave záväzkov a pohľadávok mesta a jeho 

organizácií k 31.12.2021, stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k záverečnému účtu a 

správa audítora o overení individuálnej účtovnej závierky mesta za r. 2021 

3. Vyhodnotenie vykurovacej sezóny v meste za sezónu 2020/2021, informácia o vývoji 

cien tepla 

4. Žiadosť TSMH o dofinancovanie činnosti na r. 2022 a predloženie hodnotenia plnenia 

rozpočtu TSMH na r. 2022 k 31. 5. 2022  

5. Návrh na zmenu rozpočtu č. 3/2022 

6. Návrh plánu práce komisie na 2. polrok 2022 

7. Rôzne 

 

Ing. Kiráľová zároveň navrhla presunúť bod 4 a 5 na začiatok rokovania. Takto upravený 

program bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu 1 /  

Žiadosť TSMH o dofinancovanie činnosti na r. 2022 a predloženie hodnotenia plnenia 

rozpočtu TSMH na r. 2022 k 31. 5. 2022, návrh na zmenu rozpočtu RO č. 3/2022  

 

Mgr. Daňko informoval o finančných problémoch na TSMH najmä z dôvodu 

neuhradených dodávateľských faktúr po lehote splatnosti, ktoré prevzal od predchádzajúceho 

vedenia organizácie. Zároveň osobne oslovil všetkých dlžníkov TSMH s výzvou na úhradu 

vzniknutých nedoplatkov, mnohé sú však už nevymáhateľné. Pristúpil zároveň k úprave cien 

za pohrebné služby, ktoré nepokrývali náklady účtované v súvislosti s touto činnosťou. Na 

vyžiadanie členov komisie predloží upravený cenník. Zároveň sa TSMH pokúsia o rozšírenie 

podnikateľskej činnosti o výrobu futrálov. Žiadosť o dofinancovanie hlavnej činnosti TS 

odôvodnil najmä vysokým zostatkom neuhradených dodávateľských faktúr, rastom cien 

pohonných hmôt a vyplatením odchodného tak, ako je uvedené v žiadosti TSMH. 

Ing. Kiráľová konštatovala, že TS už z ich ročného schváleného rozpočtu vyčerpali 

o cca 40 000 € viac ako je pomerná časť pripadajúca na 5 kalendárnych mesiacov a napriek 

tomu nie sú schopní pokryť vznikajúce výdavky. Vykázaný zisk z hospodárenia je spôsobený 

len z dôvodu poskytnutia mimoriadneho transferu mesta na účely úhrady nedoplatkov 
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v Envirofonde, ktorý mal vplyv na výnosy, v nákladoch však bol vykázaný 

v predchádzajúcich rokoch. Bez poskytnutia tohto mimoriadneho transferu by TS opäť 

vykazovali stratu a to aj napriek tomu, že za prvý polrok je vyčerpaná podstatne vyššia časť 

rozpočtu ako jedna polovica. Zároveň informovala, že pokiaľ sa neuhradené faktúry týkajú 

podnikateľskej činnosti, nie je možné ich dofinancovať z rozpočtu mesta, nakoľko to platná 

legislatíva neumožňuje. Z uvedeného dôvodu žiada rozpis neuhradených faktúr podľa lehoty 

splatnosti a predmetu fakturácie ako aj hodnovernejšie preukázanie dofinancovania výdavkov 

na pohonné hmoty podľa výkonov organizácie. S dofinancovaním odchodného a verejných 

WC súhlasí.  

H. Ginisová informovala, že predmetom žiadosti by nemalo byť hodnotenie 

predchádzajúceho vedenia a tiež žiada podrobný rozpis neuhradených faktúr. Zo žiadosti musí 

byť zrejmé, na čo sú finančné prostriedky určené a musí byť odôvodnená ich výška. 

Ing. Daňko informoval, že neuhradené faktúry sú najmä z nákupu truhiel, pričom 

úhrady od zákazníkov boli zrealizované, TS však nepoužili zinkasované tržby na úhradu 

faktúr za tovar. V súčasnosti sa služby TSMH poskytované zákazníkom fakturujú, bezplatne 

sa neposkytujú. Prevádzku verejných toaliet navrhuje zahrnúť do hlavnej činnosti. 

Ing. Trnavská informovala, že bez vypracovanej kalkulácie jednotlivých služieb 

a následného vyúčtovania poskytnutých služieb nie je možné reálne zhodnotiť, o aký objem 

finančných prostriedkov je potrebné navýšiť rozpočet TSMH na r. 2022.  

Ing. Remeň doplnil, že kalkulácie a vyúčtovanie služieb by boli prospešné aj pre TSMH, 

aby mohli reálne preukázať, či žiadosť o poskytnutie prostriedkov je opodstatnená. 

Ing. Antal konštatoval, že počas piatich rokov je tu už tretí riaditeľ, pričom od každého 

sa žiadajú kalkulácie a vyúčtovania služieb, v čom bola prejavená ochota pomôcť zo strany 

mesta, poslancov, aj z jeho strany, dodnes však TSMH túto požiadavku nesplnili a žiadnym 

spôsobom sa hospodárenie TSMH nesprehľadnilo. Pritom je to prvý krok k úspešnému 

hospodáreniu TS. 

Ing. Kiráľová k žiadosti TSMH o dofinancovanie hlavnej činnosti na r. 2022 a k návrhu 

na zmenu rozpočtu RO č. 3/2022 po diskusii navrhla z úpravy rozpočtu vylúčiť sumu 

8655,60 €, ktorá nebola dostatočne odôvodnená a sumu 2 000 € na spustenie prevádzky 

Zberných surovín riešiť len včasnejším čerpaním prostriedkov v schválenom rozpočte a ich 

následným vykompenzovaním z tržieb Zberných surovín. O tieto sumy navrhuje spolu 

s ostatnými členmi komisie upraviť aj položky v pr. 1.1.1 o 6 000 €, v pr. 3.1 ( VO) o 4 000 € 

a v pr. 11. ( materiál) o 655,60 €. Zároveň žiada riaditeľa TSMH o hodnovernejšie 

preukázanie žiadosti o navýšenie rozpočtu na spotrebu pohonných hmôt, predloženie rozpisu 

neuhradených faktúr k sume 8 655,60 € a plánu hospodárenia so zostatkom rozpočtu 

v 2. polroku, nakoľko pomerná časť rozpočtu za 1. polrok je prečerpaná o cca 43 400 €. 

Spoplatnenie užívania verejných toaliet navrhuje vo výške 0,50 €. Následne dala o tomto 

návrhu hlasovať, návrh bol komisiou schválený. R. Moncoľ písomne vyjadril nesúhlas 

s predloženým návrhom. 

 

Finančná komisia berie na vedomie žiadosť TSMH o dofinancovanie hlavnej činnosti na 

r. 2022, hodnotenie plnenia rozpočtu TSMH za 1-5/2022 a návrh na zmenu rozpočtu RO 

č. 3/2022 a navrhuje mestskému zastupiteľstvu schváliť RO č. 3/2022 podľa návrhu Ing. 

Kiráľovej. Finančná komisia zároveň žiada riaditeľa TSMH o hodnovernejšie preukázanie 

žiadosti o navýšenie rozpočtu na spotrebu pohonných hmôt, predloženie rozpisu 

neuhradených faktúr k sume 8 655,60 € a plánu hospodárenia so zostatkom rozpočtu 

v 2. polroku, nakoľko pomerná časť rozpočtu za 1. polrok je prečerpaná o cca 43 400 €.   
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K bodu 2 /  

Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia finančnej komisie 

 

Ing. Kiráľová informovala, že prijaté uznesenia z predchádzajúceho rokovania komisie 

boli prerokované na mestskom zastupiteľstve. O možnosti presunu realizovaných 

investičných aktivít na ďalšie obdobie bola poskytnutá stručná informácia Ing. Vaculu o tom, 

že všetky rozpočtované aktivity sú už začaté a nie je možné ich presunúť na ďalšie obdobie.  

 

Finančná komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení z predchádzajúceho 

rokovania komisie. 

 

K bodu 3 /  

Záverečný účet mesta za rok 2021, správa o stave záväzkov a pohľadávok mesta a jeho 

organizácií k 31.12.2021, stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k záverečnému účtu a 

správa audítora o overení individuálnej účtovnej závierky mesta za r. 2021 

  

Ing. Trnavská informovala o výsledkoch rozpočtového hospodárenia mesta za r. 2021 

podľa údajov vo zverejnenom návrhu záverečného účtu, o vývoji príjmov a výdavkov 

v porovnaní s predchádzajúcimi obdobiami, pričom upozornila na významné položky 

rozpočtového hospodárenia a informovala o predloženom stanovisku hlavnej kontrolórky 

a správe audítora k individuálnej účtovnej závierke. Zároveň zodpovedala niektoré otázky 

členov komisie k údajom uvedeným v záverečnom účte. Žiadne pripomienky členov komisie 

k záverečnému účtu neboli vznesené. 

 

Finančná komisia berie na vedomie návrh Záverečného účtu mesta Hnúšťa za rok 2021, 

správu o stave záväzkov a pohľadávok mesta a jeho organizácií k 31.12.2021, stanovisko 

hlavnej kontrolórky mesta k záverečnému účtu a správu audítora o overení individuálnej 

účtovnej závierky mesta za r. 2021 a navrhuje mestskému zastupiteľstvu schváliť návrh 

záverečného účtu za r 2021 podľa predloženého návrhu uznesenia. 

 

K bodu 4 /  

Vyhodnotenie vykurovacej sezóny v meste za sezónu 2020/2021, informácia o vývoji cien 

tepla 

  

Ing. Kiráľová informovala o predložených údajoch MsBP o nákladoch na teplo za 

r. 2021 podľa jednotlivých bytových domov. Rimavská energetická požadované údaje na 

rokovanie komisie nedoručila.  

Ing. Remeň žiada MsBP o zdôvodnenie rovnakého pomeru fixných nákladov 

k celkovým nákladom pre všetky bytovky. 

 
Finančná komisia berie na vedomie vyhodnotenie vykurovacej sezóny v meste za sezónu 2020/2021 a 

zároveň žiada riaditeľa MsBP o zdôvodnenie rovnakého pomeru fixných nákladov k celkovým 

nákladom pre všetky bytovky. 

 

K bodu 5 /  

Návrh plánu práce komisie na 2. polrok 2022 

  

Ing. Kiráľová informovala o predloženom návrhu plánu práce na 2. polrok 2022, ktorý 

spolu s R. Moncoľom navrhuje doplniť na každé rokovanie o plnenie uznesení 

z predchádzajúceho rokovania komisie. 
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Finančná komisia berie na vedomie a schvaľuje návrh plánu práce finančnej komisie na 2. polrok 

2022 po doplnení o návrh Ing. Kiráľovej.  

 

 

K bodu 6 /  

Rôzne 

 

K bodu Rôzne neboli vznesené žiadne požiadavky ani pripomienky. 
 

 

Ing. Kiráľová po prerokovaní uvedených bodov programu ukončila o 17:30 hod. rokovanie 

finančnej komisie.  

 

 

V Hnúšti dňa 24. 06. 2022 

Zapísala: Ing. Katarína Trnavská       

 

         

 

 

 

 

Ing. Danka Kiráľová 

       predsedníčka finančnej komisie 
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U z n e s e n i e          č. 25/2022 

zo zasadnutia finančnej komisie konaného dňa 22. 6. 2022 

 

 

 

Finančná komisia 

 

a/ berie na vedomie  

- žiadosť TSMH o dofinancovanie hlavnej činnosti na r. 2022, hodnotenie plnenia 

rozpočtu TSMH za 1-5/2022 a návrh na zmenu rozpočtu RO č. 3/2022  

- informáciu o plnení uznesení z predchádzajúceho rokovania komisie 

- návrh záverečného účtu mesta za rok 2021, správu o stave záväzkov a pohľadávok 

mesta a jeho organizácií k 31.12.2021, stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k 

záverečnému účtu a správu audítora o overení individuálnej účtovnej závierky mesta 

za r. 2021 

- vyhodnotenie vykurovacej sezóny v meste za sezónu 2020/2021 

- návrh plánu práce finančnej komisie na 2. polrok 2022   

 

b/ navrhuje mestskému zastupiteľstvu schváliť 

- zmenu rozpočtu RO č. 3/2022 po vylúčení sumy 8655,60 €, ktorá nebola dostatočne 

odôvodnená a sumy 2 000 € na spustenie prevádzky Zberných surovín a o tieto sumy 

upraviť aj položky v pr. 1.1.1 o 6 000 €, v pr. 3.1 ( VO) o 4 000 € a v pr. 11.1 

( materiál) o 655,60 € 

- návrh záverečného účtu mesta za rok 2021 podľa predloženého návrhu uznesenia 

 

c/ schvaľuje: 

- návrh plánu práce finančnej komisie na 2. polrok 2022 po doplnení každého rokovania 

o vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia komisie  

 

d/ žiada: 

- riaditeľa Technických služieb mesta Hnúšťa: 

- o hodnovernejšie preukázanie žiadosti o navýšenie rozpočtu na spotrebu pohonných 

hmôt, predloženie rozpisu neuhradených faktúr k sume 8 655,60 € a plán hospodárenia 

so zostatkom rozpočtu v 2. polroku, nakoľko pomerná časť rozpočtu za 1. polrok je 

prečerpaná o cca 43 400 € 

- riaditeľa Mestského bytového podniku Hnúšťa, s.r.o.: 

- o zdôvodnenie rovnakého pomeru fixných nákladov k celkovým nákladom pre všetky 

bytovky 

 
 

 

V Hnúšti 24. 6. 2022  

 

 

 

 

 

 

        Ing. Danka Kiráľová 

          predsedníčka finančnej komisie 


